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országgyűlési képviselő
E zo e t U1 Írásbeli választ iaénvl ő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
vidékfejlesztési miniszter úrhoz :

„A Vidékfejlesztési Minisztérium semmibe veszi az Allergia-parlagfű kerekasztal
munkáját?!”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A hét folyamán újra ülésezett az Allergia-parlagfű kerekasztal, melyen elhangzott információkbó l
megdöbbenten vettem tudomásul, hogy a Vidékfejlesztési Minisztérium ugyanebben a témában eg y
munkacsoportot hozott létre . Számos kérdés vetődik fel ennek kapcsán .

Kérdezem Miniszter Urat :

1. Miért van arra szükséges, hogy a tavaly megalakult Allergia-parlagfű kerekasztal mellett
párhuzamosan egy munkacsoport is megalakuljon?

2. Mikor alakult a szóban forgó munkacsoport és milyen mandátummal ?
3. Kik a tagjai a munkacsoportnak?
4. Civil szervezeteket felkértek-e arra, hogy a munkában részt vegyenek, hogy elmondhassák

véleményüket? Amennyiben igen, mely civil szervezetek voltak ezek ?

Elfogadhatatlannak és mélyen felháborítónak tartom, hogy a Vidékfejlesztési Minisztérium egyetle n
döntésével semmibe veszi, a szakma és azon civilek munkáját, akik ingyen és bérmentve, idejüke t
és energiájukat nem kímélve az elmúlt hónapokban oly sokat dolgoztak az Allergia-parlagf ű
kerekasztal keretein belül, hogy mindenkit ő l függetlenül egy olyan javaslatot, javaslatcsomago t
tegyenek le az asztalra, amely valóban segíthet a hazánkat fenyegető parlagfű problematikájának
megoldásában .
Ezúton javaslom, hogy a Vidékfejlesztési Minisztérium a fent megnevezett kerekasztal javaslatát
fogadja be az említett probléma megoldására születendő anyagnál .

Várom megtisztelő válaszait !

Budapest, 2011 . február 25.

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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